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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2024/25:1114 Kartläggning av släktbaserade nätverk

Släktbaserade nätverk, ibland kallade klaner, har blivit ett allt större problem i 
det svenska samhället. Hög invandring från kulturellt avlägsna länder med en 
helt annan syn på såväl staten som korruption har inneburit att allt fler 
samhällsfunktioner infiltreras och att företag används som brottsverktyg.

De släktbaserade nätverkens närvaro i Sverige är inte bara ett problem vad 
gäller den ökade kriminaliteten i samhället utan skadar också tilliten i 
samhället, vilken i sig inte kan tas för given och inte heller enkelt kan återfås. 

När samhället på alla nivåer infiltreras av dem som inte vill oss väl behöver vi 
ett ökat skydd för att myndigheter, banker, företag, föreningar, politiska partier 
eller vad det än må vara ska kunna skydda sig mot klanernas framväxt.

För att få mer kunskap om nätverken borde en nationell kartläggning av dessa 
vara aktuell för att vara till hjälp för inte minst myndigheter för att på så sätt 
stoppa nätverkens möjligheter att infiltrera dessa. 

Med anledning av ovanstående ställer jag följande fråga till justitieminister 
Gunnar Strömmer:

 

Har ministern och regeringen några planer på att ge berörda myndigheter i 
uppdrag att genomföra en kartläggning av landets släktbaserade nätverk?

………………………………………

Pontus Andersson Garpvall (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-04-30
Besvaras senast
2025-05-07 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


